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Hei,  
 
Reguleringsplanen for Fløsvika Bustadfelt ble godkjent i kommunestyret 18.12.2015. Vi ønsker nå å 
komme i gang med prosjektering av VVA-anlegg og å inngå utbyggingsavtale med Lindås kommune.  
 
Hvordan ønsker dere at vi tar den prosessen videre? 
 
Vi er i gang med å prosjektere vei og VA.  
 
Håper vi kan ha et møte for å komme videre.  
 
 
Med vennlig Hilsen / Best regards 
Fløssvika Utvikling AS 
 
Kåre Romarheim 
Ingeniør 
Mob: 902 09 749 
 

 
 
 
 


